
   

 

Novembre 2007 
 
L’Ajuntament de Gavà torna a reclamar a AENA 
l’operativitat dels sonòmetres que donen resposta al 
municipi de Gavà. 
 
Dos dels tres sonòmetres d’AENA que s’han de reubicar per donar 
resposta a la configuració actual encara no estan operatius 
 
Ja fa més d’un any, abans de produir-se el canvi de rol de pistes a 
l’octubre de 2006, l’alcalde de Gavà, Joaquim Balsera, va sol·licitar a 
AENA, al Ministeri de Foment i al màxim representant de la CSAAB que es 
redefinís la xarxa sonomètrica, per tal de trobar noves ubicacions per 
aquests terminals donant resposta a la nova operativa de l’aeroport. 
 
AENA va determinar que calia esperar a la posada en marxa d’aquesta 
operativa per tal de definir aquesta xarxa a consciència, i així es va 
realitzar a principis de l’any 2007. Tot i així, encara no són operatius 
aquests terminals i, per tant, encara no disposem de les dades per avaluar 
l’impacte acústic causat per l’Aeroport del Prat amb l’operativa actual. 
 
L’OMSA ha sol·licitat en reiterades ocasions, en els Grups de Treball 
Tècnics de Soroll (GTTR), que s’accelerés la posada en marxa d’aquests 
terminals, atès que es necessiten aquestes dades per fer-ne un anàlisi 
complert. En totes les sessions, vam rebre una nova data postergada i en 
cap cas s’ha complert el compromís. 
 
És per això que la Comissionada d’Alcaldia per a tots els assumptes 
relacionats amb l’Aeroport, Raquel Sánchez, ha tornat a sol·licitar 
l’operativitat d’aquests terminals el més aviat possible i de manera urgent, 
per tal que s’activi definitivament la xarxa de terminals d’AENA d’acord 
amb les trajectòries aèries que es van inaugurar ja fa més d’un any. 
 
Tant bon punt tinguem resposta per part d’AENA, del Ministeri de Foment o 
de la CSAAB us la farem arribar a través d’aquest portal. 
 
 
 
 
 


